
Sammanträdesprotokoll tillgänglighetsrådet den 21 november 2022

Sammanträdets plats och tid

Folkets hus i Strömsund, sammanträdesrum Grelsgård, klockan 9.00 –
11.10

Beslutande

Morgan Olsson (S), ordförande
Tomas Jangenmalm (S)
Berit Berg (R)
Inger Gidlöf (SRF), tjänstgörande ersättare
Birgitta Zakrisson (R), ej tjänstgörande ersättare

Övriga närvarande

Elin-Maria Eriksson, sekreterare
Mikael Ehrs, teknik- och serviceförvaltningen, § 14
Emilie Abrahamsson, vård- och socialförvaltningen, § 15

Justerare

Berit Berg utses att justera protokollet, paragraf 13-18.

Underskrifter

Morgan Olsson, ordförande

Elin-Maria Eriksson, sekreterare

Berit Berg, justerare



Sammanträdesprotokoll
Tillgänglighetsrådet

den 21 november 2022

Justerare

Diarienummer TR.2022.711

§ 13 Ändringar i föredragningslistan

Inga ändringar i föredragningslistan.

Tillgänglighetsrådets beslut

Föredragningslistan godkänns.
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Tillgänglighetsrådet

den 21 november 2022

Justerare

Diarienummer TR.2022.726

§ 14 Information från teknik- och serviceförvaltningen

Mikael Ehrs, teknik- och serviceförvaltningen, informerar om gatu- och
trafikfrågor.

 Ny asfalt utanför ICA.

 Ny asfalt utanför apoteket i Strömsund, även trottoaren är
planerad att åtgärdas.

 Grävning för kabel utanför COOP genomförd. Efter grävningen är
nu området grusat, där planeras ny asfaltering.

 Vid bankomaten, utanför TEAM SPORTIA, är ett räcke uppsatt vid
den branta slänten. Rådet påtalar problem att se skärmen då solen
ligger på, ordförande lyfter frågan om avskärmning.
Fastighetsägaren ska skylta om att det är tillåtet att köra fram till
bankomaten med bil vid behov.

 Planerad ombyggnation vid trafikljusen för att möjliggöra
framkomst med bredare fordon. Detta skulle avlasta alternativa
vägar från tung transport, till exempel Myrgatan.

 Pågående arbete med att röja längs gångvägar. Detta medför mer
insläpp av gatubelysning och ökad trygghet.

 Nya busskurer med ny belysning längs Myrgatan. Inuti
busskurerna, samt på trottoaren utanför, har ny asfalt lagts.

 Kommunen samarbetar med Polisen för att minska skadegörelse
och klotter.

 Problematik finns kring höga och skarpa trottoarkanter. Önskemål
från rådet om en sänkning av kanten mot Ramselevägen mellan
COOP och Tobak, Mikael Ehrs lyfter frågan med Trafikverket igen.

 Kabelbytet på Strömsundsbron är färdigt men arbete med
mätningar återstår, trafikljusen planeras vara kvar till midsommar.

 Problematik med framkomlighet på trottoarer vid snöröjning.
Fortsatt arbete med att röja och sanda trottoarerna för att tillse
framkomlighet. Det framkommer önskemål från rådet om att
endast sanda halva gångbanan för att möjliggöra sparkåkning.
Mikael Ehrs tar med sig önskemålet men berättar att
sandningsfordonen oftast är för breda. Tillgänglighetsrådet
upplever att plogningen utförs sent kring PRO-lokalen på
Hökstigen. Mikael Ehrs lyfter frågan med dem som sköter
snöröjningen.

Tillgänglighetsrådets beslut

Tillgänglighetsrådet tar del av informationen
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Justerare

Diarienummer TR.2022.727

§ 15 Information från vård- och socialförvaltningen

Emelie Abrahamsson, vård- och socialförvaltningen, informerar om
insatsen kontaktperson.

En kontaktperson är en medmänniska som underlättar självständigheten hos ett
barn, ungdom eller vuxen genom att engagera denne socialt. Uppdraget går ut
på att bryta isolering genom aktiviteter, dessa kan vara promenader, fika,
biobesök eller liknande. Som kontaktperson ger man också stöd i
vardagssituationer och erbjuder hjälp till fritidsverksamhet.

Utformningen av stödet ser olika ut beroende på situation, behov och lagrum.
Insatsen är alltid tidssatt och följs alltid upp. När kontaktpersoner väljs ut
försöker man ta hänsyn till önskemål om ålder, kön och intressen. Träffarna sker
på bestämda tider enligt tidsomfattningen i beslutet, oftast ett par timmar per
vecka. Beslutet kan komma från handläggare inom LSS, lagen om stöd och
service, eller handläggare på biståndsenheten, insatsen är frivillig och inget
läkarintyg krävs.

För att rekrytera nya kontaktpersoner annonseras det bland annat på
Strömsunds kommuns hemsida där man kan lämna intresseanmälan,
kommunen har alltid behov av fler kontaktpersoner. För att bli kontaktperson
krävs ingen utbildning och omvårdnad ingår normalt inte. Ersättning till
kontaktpersoner betalas ut enligt schablon från SKR, Sveriges kommuner och
regioner.

Tillgänglighetsrådet har frågor om ledsagning och Emilie Abrahamsson, eller
annan tjänsteperson på vård- och socialförvaltningen, bjuds in att informera om
detta på rådets nästkommande möte.

Tillgänglighetsrådets beslut

Tillgänglighetsrådet tar del av informationen
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Justerare

Diarienummer TR.2022.733

§ 16 Kommunens tillgänglighetspris 2022

1994 inrättades ett årligt pris att dela ut till enskild person, företag, förening
eller motsvarande som genomfört värdefulla insatser för att förbättra
tillgängligheten för funktionsvarierade.

Tillgänglighetsrådet delges, och deltager i en diskussion kring, de nomineringar
som inkommit.

Tillgänglighetsrådets beslut

· Tillgänglighetsrådets enas om pristagare för år 2022, beslutet hålls
hemligt fram till prisutdelningen.

· Tillgänglighetsrådets ordförande, Morgan Olsson, får i uppdrag att
organisera prisutdelningen innevarande år.
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Justerare

Diarienummer TR.2022.731

§ 17 Sammanträdesdagar 2023 för kommunala tillgänglighetsrådet

Tillgänglighetsrådets ordförande, Morgan Olsson, informerar om
sammanträdesdagar för kommunala tillgänglighetsrådet 2023.
Sammanträdesplanen är framtagen av rådets ordförande i samråd med
kommunledningsförvaltningen.

De planerade datumen för rådets sammanträden 2023 är 20 februari, 15 maj,
18 september och 20 november.

Tillgänglighetsrådets beslut

Tillgänglighetsrådet tar del av informationen.
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Justerare

Diarienummer TR.2022.732

§ 18 Övriga frågor

 Lokalen på Storgatan 10 i Strömsund saknar dörröppnare. Rådets
ledamöter har önskemål om att en sådan installeras. Beslut om
automatisk dörröppnare ligger hos hyresvärden.

 Sittgymnastiken på Folkets hus diskuteras. Lokalen som hyrs
behöver ha en fri golvyta och rådet efterlyser flexibilitet gällande
hjälp med ommöblering. Framöver planeras sittgymnastiken att
genomföras i Virveln som redan har en fri golvyta.

 Tillgänglighetsrådet diskuterar det faktum att många möten blivit
inställda på grund av höstens val och den pågående pandemin.
Önskemål finns om att man i första hand försöker finna alternativa
mötesdatum hellre än att ställa in planerade sammanträden.

 Rådets sammansättning efter årsskiftet diskuteras. Politiken väljer
nya representanter till alla råd och nämnder som ett resultat av
höstens kommunval. Föreningarna väljer sina representanter på
respektive årsstämma.

 Önskemål om att föregående protokoll skickas ut tillsammans med
kallelsen. Sekreteraren tillser detta från nästa möte.

Tillgänglighetsrådets beslut

Tillgänglighetsrådet tar del av informationen.
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